

DATE : March 16, 2026

الكويت في : 16 مارس 2026

Ref : SNM/OC/24/26

المرجع : SNM/OC/24/26

To : Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين .

To : Capital Markets Authority

السادة / هيئة أسواق المال المحترمين .

After Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Subject : Opening the Nomination Period for Membership of the Board of Directors of SANAM Group Holding Company.**

**الموضوع : فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة مجموعة سنام القابضة .**

Reference to the above-mentioned subject, and in compliance with the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly, attached is the disclosure form of material information as per Appendix No. (11) .

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، والتزاما بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته .

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وفقاً للملحق رقم (11)

Best Regards ,,,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،



د. سليمان طارق العبدالجادر  
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي  
Dr. Sulaiman T. Al- Abduljader

Vice Chairman &amp; CEO



Disclosure of Material Information Form		نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Date:	March 16, 2026	التاريخ:
Listed Company Name:		اسم الشركة المدرجة:
SANAM Group Holding Company K.P.S.C		شركة مجموعة سنام القابضة ش.م.ك.ع
Material Information:		المعلومات الجوهرية:
<p>SANAM Group Holding Company (K.P.S.C.) announces the opening of the nomination period for membership of the Board of Directors for the upcoming three-year term (2026–2028), commencing on 16 March 2026 and ending on Thursday, 16 April 2026.</p> <p>Accordingly, those wishing to apply for nomination to the Board of Directors, who meet the nomination requirements set out in the Executive Bylaws of the Capital Markets Authority Law No. (7) of 2010 and its amendments, the instructions of the regulatory authorities, the Companies Law and its Executive Regulations, and the Company's Articles of Association, are requested to submit their nomination application accompanied by all required supporting documents to the Office of the Board Secretary at the Company's headquarters (Kuwait – Qibla Area – Mohammed Thunayan Al-Ghanim Street – Block 13 – Al-Salhiya Complex – Gate 1 – Fifth Floor) during official working days. The nomination application must include the following documents:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Curriculum vitae, academic qualifications, and a copy of the Civil ID.</li> <li>2. A letter expressing the desire to nominate, specifying the capacity under which the candidate wishes to nominate himself/herself (Executive – Non-Executive – Independent).</li> <li>3. A declaration by the independent member confirming fulfillment of the independence requirements in accordance with the instructions of the Capital Markets Authority (for independent candidates).</li> </ol>	<p>تعلن شركة مجموعة سنام القابضة (ش.م.ك.ع) عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة للدورة القادمة ومدتها ثلاث سنوات (2026-2028) وذلك اعتباراً من 16 مارس 2026 حتى يوم الخميس الموافق 16 أبريل 2026.</p> <p>فعلى السادة الراغبين في الترشح لعضوية مجلس الإدارة ممن تتوافر لديهم شروط الترشح المحددة في اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتها وتعليمات الجهات الرقابية وقانون الشركات ولائحته التنفيذية والنظام الأساسي للشركة التقدم بطلب الترشح مرفقاً به كافة المستندات المطلوبة والمؤيدة إلى مكتب أمين سر مجلس الإدارة الكائن في مقر الشركة (الكويت – منطقة القبلة – شارع محمد ثيان الغانم – القطعة 13 – مجمع الصالحية – بوابة 1 – الدور الخامس) خلال أيام العمل الرسمية على أن يتضمن طلب الترشح المستندات التالية:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. السيرة الذاتية والمؤهلات العلمية وصورة البطاقة المدنية.</li> <li>2. كتاب الرغبة بالترشح موضحاً الصفة التي يرغب المرشح في ترشيح نفسه لها (تنفيذي – غير تنفيذي - مستقل).</li> <li>3. إقرار العضو المستقل باستيفائه شروط الاستقلالية وفق تعليمات هيئة أسواق المال (للمرشحين المستقلين).</li> </ol>	

<p>4. An official letter from the legal entity specifying the name of its representative (for candidates representing legal entities).</p> <p>5. A criminal record certificate issued by the General Department of Criminal Evidence.</p> <p>6. A "To Whom It May Concern" certificate confirming sound legal standing, issued by the Capital Markets Authority.</p> <p>7. A statement of the candidate's current memberships on the boards of other joint-stock companies.</p> <p>Please note that no application for nomination to the Company's Board of Directors shall be accepted after the closing date specified above, in accordance with Clause (3) of Article (1-11-4) of Chapter One of Book Twelve (Listing Rules) of the Executive Bylaws of the Capital Markets Authority Law No. (7) of 2010 and its amendments.</p> <p>For further inquiries in this regard, please visit the Company's headquarters mentioned above or contact the Office of the Board Secretary at Tel: 22396666.</p>	<p>4. كتاب رسمي من الشخص الاعتباري يحدد أسم ممثله (للمرشحين الممثلين للأشخاص الاعتباريين).</p> <p>5. شهادة الحالة الجنائية صادرة من الإدارة العامة للأدلة الجنائية .</p> <p>6. شهادة لمن يهيمه الأمر بسلامة الموقف القانوني صادر من هيئة أسواق المال.</p> <p>7. بيان بالعضوية الحالية للمرشح في مجالس إدارات الشركات المساهمة الأخرى.</p> <p>علماً بأنه لا يجوز ترشح أي عضو لمجلس إدارة الشركة بعد انقضاء المدة المنصوص عليها بالإعلان أعلاه وفقاً للبند رقم (3) من المادة (1-11-4) من الفصل الأول من الكتاب الثاني عشر (قواعد الإدراج) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما.</p> <p>لمزيد من الاستفسار في هذا الشأن يرجى مراجعة مقر الشركة المذكور أعلاه أو الاتصال بمكتب أمين السرعة الهاتف: 22396666.</p>
<p><b>Significant Effect of the Essential information on the financial position of the Company:</b></p>	<p>أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:</p>
<p>No Impact</p>	<p>لا يوجد</p>

7/11

8/